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Sjezd z mostu na dálničním při-
vaděči a křižovatka se buduje v uli-
ci Romana Havelky. Od 18. března 
začala stavba i přímo v ulici, kde je 
nyní provoz řízen kyvadlově sema-
fory. 

V TOMTO místě na ulici Romana Havelky se buduje nová světelná křižovatka. Stavební práce na křižovatce začaly ještě 
v době vydatných sněhových přeháněk. Od poloviny března se zde jezdí kyvadlově.  Foto: Petr Klukan

Tady bude stát světelná křižovatka

Kolona vozidel je zde především 
v době ukončení pracovních směn 
v průmyslové zóně nebo Motorpalu 
ve Starých Horách. Motoristé to ale 
budou muset vydržet. 

„Omlouváme se všem řidičům za 
dočasná omezení v místě stavby,“ řekl 
náměstek jihlavské primátorky Petr 
Ryška (ODS) s tím, že nový sjezd i 
křižovatka pomůže průjezdu Jihla-
vou. Motoristé jedoucí od pelhři-
movské výpadovky, kteří jeli třeba 
k Vodnímu ráji, dosud museli z při-
vaděče sjet dřív a projíždět městem. 

Budovanou křižovatku projektanti 
navrhli osadit semafory. Nebude zde 
tedy kruhová křižovatka, která není 
vhodná, pokud provoz z jednoho 
směru výrazně převažuje. 

V současnosti se povrch vozovky 
frézuje a bagruje, aby se do něj moh-
ly položit potřebné kabely. Kyvadlo-
vá doprava řízená semafory zde bude 
nejdéle do 31. května. 

Celá stavba by měla být hotová do 
konce července. Město za ni zapla-
tí 31 milionů korun, kraj přispěl 2,3 
milionu.  -pk-

Měsíc bezpečnosti 
a Řidič Vysočiny

Konec dubna na Vysočině každo-
ročně patřil motoristické soutěži 
Řidič Vysočiny, kterou tradičně 
pořádaly Jihlavské listy spolu s „poli-
cejní školou“. 

Oblíbená soutěž, které se za těch 
23. ročníků účastnily tisíce lidí, byla 
vloni přibrzděna pandemií korona-
viru. Covid nedovolil akci uspořádat 
na jaře, ale ani na podzim. Uplynul 
rok a situace je stále stejná. 

Duben 2021 bude bez Řidiče Vyso-
činy. „Velmi nás to mrzí, s akcí v žádném 
případě nekončíme, ale musí k ní být 
podmínky, a ty teď nejsou,“ sdělila ředi-
telka Jihlavských listů Eva Krpálková. 
Jak dodala, uvidí se v průběhu měsíců, 
kdy by bylo možné „řidiče“ uspořádat. 

Za dobu existence soutěže jí pro-
šla i spousta osobností. Například 
bývalý ministr kultury Václav Jehlič-
ka, televizní redaktor a dnes mluvčí 
jihlavské radnice Radovan Daněk, 
senátor Miloš Vystrčil, dakarští Ivo 
Kaštan a Martin Prokop. 

Pokud to šlo, tak nikdy nevynechal 
závod bývalý náměstek primáto-
ra a ředitel „pasťáku“ Radek Vovsík. 
Bohužel, na dalších závodech již 
bude chybět, protože letos na covid 
zemřel.     

Kdy se soutěž Řidič Vysočiny 
podaří opět uspořádat, však záleží 
na vývoji epidemiologické situace ve 
státě.   -pk-


